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Protokół nr 10-3/2025 

Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 6 lutego 2025 roku, 

które odbyło się w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1  

w Gdańsku, w sali nr 107 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30.  

 

Obecność: 

Komisja Edukacji obradowała w 6-osobowym składzie, wg załączonej listy 

obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji 

Edukacji.  

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad:  

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

utworzenia Szkoły Podstawowej nr 30 – w Gdańsku – druk nr 217. 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

ustalenia na rok szkolny 2025/2026 planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych  

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz inne organy –  

druk nr 218.  

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

ustalenia na rok szkolny 2025/2026 planu sieci publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych i 

punktów przedszkolnych przy szkołach podstawowych i punktów 

przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasta Gdańska – druk nr 225. 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

składania wniosków o przyjęcie do publicznych liceów 

ogólnokształcących, techników i branżowych szkół I stopnia 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska  w postępowaniu 

rekrutacyjnym na rok szkolny 2025/2026 – druk nr 219.  
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5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 

nadania imienia Przedszkolu nr 15 w Gdańsku przy  

ul. Waryńskiego 36B - druk nr 226. 

6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcania 

Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej nr 4 w Gdańsku poprzez 

likwidację jej filii przy Związku Jaszczurczego 4 w Gdańsku –  

druk nr 233 

7. Rozpatrzenie wniosku Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej w Radzie 

Miasta Gdańska w sprawie włączenia do prac Komisji Edukacji RMG 

zagadnienia  przekazywania środków stanowiących wpływy do 

budżetu Miasta Gdańska w związku z wynajmem powierzchni (w 

szczególności sal lekcyjnych i sal gimnastycznych oraz innych 

pomieszczeń) w danej szkole prowadzonej przez Miasto Gdańsk, na 

cele wskazywane przez daną szkołę.  

8. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Nie było uwag. Porządek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.          

 

     PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie utworzenia 

Szkoły Podstawowej nr 30 – w Gdańsku – druk nr 217 

 

Druk nr 217 stanowi załącznik do protokołu z XIII sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 13 lutego 2025 roku.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 10-3/33-7/2025 – załącznik nr 4 do protokołu.  
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PUNKT 2 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia na 

rok szkolny 2025/2026 planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych  prowadzonych przez Gminę 

Miasta Gdańska oraz inne organy – druk nr 218.  

Druk nr 218 stanowi załącznik do protokołu z XIII sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 13 lutego 2025 roku.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  zreferowała projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Pani dyrektor podkreśliła, że odbyły się dwa 

spotkania z dyrektorami szkół, na których ustalono wspólnie jakie ulice gdzie będą 

przesuwane i odbyła się również wizja lokalna w terenie, a także spotkania z 

radami rodziców i radami dzielnic. Na dzień dzisiejszy jest to najlepsze ustalenie 

ale w miarę potrzeb mieszkańców w dalszych latach ta rejonizacja może 

ewoluować.  

 

Dyskusja: 

Mieszkaniec Miasta Gdańska 

W naszym przypadku w linii prostej mamy 400 metrów od szkoły ale tam jest teren 

działkowy, w dalszym horyzoncie czasowym jest planowany tam ciąg rowerowy. W 

ciągu 2 lat będzie tam zupełnie bezkolizyjne dojście do szkoły na Morenowym 

Wzgórzu. Mamy mieszkanie na działce, która jest po drugiej stronie ulicy 

Adamowicza.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji   

Możecie Państwo wybrać w pierwszej preferencji tę szkołę. 

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Ale na czym właściwie polega problem u Pana? Bo słuchając Pani dyrektor można 

odnieść wrażenie, że można spać spokojnie i wszelkie kwestie będą ustalanie 

indywidualnie.  

 

Mieszkaniec Miasta Gdańska 

My jesteśmy poza okręgiem, to jest ta cześć Ujeściska granicząca z Jasieniem ale w 

rejonie się nie znaleźliśmy.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

Myślę, że może być Pan spokojny, proszę składać wniosek do tej szkoły. Myślę, że 

tego typu przypadki będą rozpatrywane indywidualnie i w miarę możliwości 

rozpatrywane pozytywnie.  
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Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji   

Rejonizacja była rozpatrywana z dyrektorami i była brana pod uwagę m.in. 

bezpieczna droga dziecka do szkoły. W tym przypadku, tam gdzie Państwo 

mieszkają dla nas bezpieczną droga do szkoły jest droga do SP 85. Ale każdy może 

wziąć udział w rekrutacji.  

 

Nie było więcej głosów w dyskusji. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 10-3/34-8/2025 – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

PUNKT 3 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia na 

rok szkolny 2025/2026 planu sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i punktów przedszkolnych przy 

szkołach podstawowych i punktów przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska – druk nr 225. 

Druk nr 225 stanowi załącznik do protokołu z XIII sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 13 lutego 2025 roku.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 10-3/35-9/2025 – załącznik nr 6 do protokołu.  

 

     PUNKT 4 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie składania 

wniosków o przyjęcie do publicznych liceów ogólnokształcących, techników 

i branżowych szkół I stopnia prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska  w 

postępowaniu rekrutacyjnym na rok szkolny 2025/2026 – druk nr 219.  
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Druk nr 219 stanowi załącznik do protokołu z XIII sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 13 lutego 2025 roku.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 10-3/32-6/2025 – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

     PUNKT 5 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie nadania 

imienia Przedszkolu nr 15 w Gdańsku przy ul. Waryńskiego 36B - druk nr 226. 

 

Druk nr 226 stanowi załącznik do protokołu z XIII sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 13 lutego 2025 roku.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  zreferowała projekt uchwały.  

 

Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 10-3/36-10/2025 – załącznik nr 8 do protokołu.  

 

     PUNKT 6 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcania Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej nr 4 w Gdańsku poprzez likwidację jej filii 

przy Związku Jaszczurczego 4 w Gdańsku – druk nr 233 

Druk nr 233 stanowi załącznik do protokołu z XIII sesji Rady Miasta Gdańska  

z dnia 13 lutego 2025 roku.  

 

Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji  zreferowała projekt uchwały. 

 

Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydent Miasta Gdańska 
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W poradni będzie pozostawione centrum mediacji, ale już w poradni niezależnej, 

będzie zlikwidowana filialność.  Tam też jest siedziba Rzeczniczki Praw 

Uczniowskich.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

A jak się ma filia nr 4 w nowej siedzibie?  

 

Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydent Miasta Gdańska 

Filia nr 4 ma siedzibę w Dolnym Wrzeszczu, ma fajną, nowoczesną salę, jest 

doświadczony zespół, który się specjalizuje w diagnozach autyzmu.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Czy lokal jest wykupiony przez miasto, czy jesteśmy najemcą?  

 

Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydent Miasta Gdańska 

Nie mam tu pewności, muszę to sprawdzić.  

 

Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu uchwały.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 10-3/31-5/2025 – załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 

PUNKT 7 

Rozpatrzenie wniosku Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej w Radzie Miasta 

Gdańska w sprawie włączenia do prac Komisji Edukacji RMG zagadnienia  

przekazywania środków stanowiących wpływy do budżetu Miasta Gdańska 

w związku z wynajmem powierzchni (w szczególności sal lekcyjnych i sal 

gimnastycznych oraz innych pomieszczeń) w danej szkole prowadzonej przez 

Miasto Gdańsk, na cele wskazywane przez daną szkołę.  

Wniosek Klubu Koalicji Obywatelskiej stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

Chodzi tu o to, aby pewien procent środków finansowych pozyskanych za wynajem 

sal gimnastycznych lub innych pomieszczeń gdańskich szkół był przekazywany do 

dyspozycji dyrektorów szkół. Ostatnio zaobserwowaliśmy, że nie wszyscy chętnie 

wynajmują te sale, które mogłyby być wykorzystane.  Rozmawiałem z panią 

prezydent i z panią skarbnik, okazało się, że szkoły nie są aż tak bardzo 
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poszkodowane ale moim zdaniem mogłoby być lepiej. Uważam, że trzeba dać takie 

narzędzie do szkół, żeby miały większy wpływ na to wydatkowanie środków 

finansowych. Chciałbym, żebyśmy jako Komisja Edukacji wspólnie z Wydziałem 

Edukacji znaleźli jakiś sposób, żeby duża część tych środków pozostała w szkole. 

Nie mamy jeszcze gotowych rozwiązań, jak uda nam się coś wypracować, 

zwrócimy się do Wydziału Edukacji i wtedy wspólnie to omówimy i opracujemy.  

 

Pani Alina Molska – ZNP Oddział Gdańsk 

Na pewno będzie to jakaś dodatkowa motywacja dla dyrektorów. Ale czy prawdą 

jest, że kiedyś w Gdańsku 50% tych środków wracało do szkół? 

 

Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydent Miasta Gdańska 

W tej chwili funkcjonuje uchwała, która została uchwalona w oku 2019. Jest to 

uchwała, która ustala ten podział, część środków pozostaje w placówkach 

oświatowych oraz wskazuje na jakie cele mogą być wydatkowane. Oczywiście 

możemy się jeszcze zastanowić jakie środki możemy zostawić w szkole, bo muszą 

być postawione pewne warunki. Należy zwrócić uwagę na ryzyko komercjalizacji 

szkół, czego byśmy nie chcieli. W najbliższym czasie dokonamy analizy gdzie te sale 

są wynajmowane. Ale nie wszystkie placówki mają takiej możliwości wynajmu bo 

są np. małe, lub na obrzeżach i nie ma takiego zainteresowania, lub są 

wybudowane ze środków budżetu obywatelskiego. Myślę, że możemy na to 

spojrzeć i spróbować jakoś dyrektorów zmotywować do gospodarskiego 

zarządzania.  

 

Pani Iwona Puchalska – KMPOiW NSZZ „Solidarność” 

Ja przez wiele lat pracowałam w szkole sportowej więc wiem jako wyglądało na 

terenie mojej placówki. Faktycznie kiedyś przynajmniej 50% środków zostawało w 

szkole i wtedy dyrektor miał motywację żeby wynająć pomieszczenie ale jeśli 

chodzi o sale gimnastyczną te środki wracały z dużym opóźnieniem. Dyrektorzy 

motywowali niechęć do wynajmu pomieszczeń tym, że np. sala gimnastyczna 

kwalifikuje się do remontu i wynajem jeszcze bardziej przyczyniłby się do 

zniszczenia tej sali. Uważam więc, że taka finansowa motywacja byłaby dobra.  

 

Radna Barbara Imianowska – członek komisji 

Chciałam powiedzieć, że to jest bardzo dobry pomysł. Pamiętam jeszcze takie 

czasy kiedy w szkołach organizowało się wesela. Z jednej strony fajnie, że dyrektor 

będzie miał dodatkowy dochód, a z drugiej strony mogą się zdarzyć dewastacje. 

Zależy jeszcze na jakie cele mogą być wynajmowane te sale bo trzeba się również 

liczyć z niszczeniem np. parkietu, którego renowacja jest bardzo kosztowna.  
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Pani Monika Chabior – zastępczyni Prezydent Miasta Gdańska 

Całość środków jakie generują szkoły ze względu na wynajmy to jest ok. 6 mln zł 

dochodu. Nie sądzę, żeby dyrektorzy z wynajmów zebrali środki na remont sali. 

Naszym priorytetem są dzieci i młodzież oraz aktywizacja ruchowa społeczeństwa 

a dopiero drugim celem jest generowanie dochodów.  

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji  

Ja mieszkam na Zaspie, na ul. Meinssnera i widzę, w których szkołach toczy się 

życie, a gdzie jest ciemno i głucho, a wcale nie musi tak być. Nasza intencją jest 

zachęcanie, a nie krytyka.  

 

Radna Teresa Wasilewska – Wiceprzewodnicząca Komisji  

Wpuszczenie pewnych osób do placówki, zwłaszcza jak się jeszcze zajęcia 

odbywają wiąże się też z pewnym ryzykiem. To też musimy wziąć pod uwagę.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Fajnie, że zaczynamy o tej sprawie rozmawiać ale brakuje nam tu pewnych 

wyjściowych informacji. Życie weryfikuje pewne kwestie. Jestem zwolennikiem 

opłacenia każdej aktywności ale też jestem zwolennikiem docenienia tego 

dyrektora. Czy ci aktywni dyrektorzy mają jakiś większy dodatek? Powinno być 

jakieś zadośćuczynienie osobowe dla dyrektora. Nie ma również określonych 

zasad przy wynajmie bo nie znamy nazwisk osób wchodzących na salę tylko nazwę 

organizatora np. meczu. Są też placówki, w których nie ma możliwości wynajmu i 

o nich też musimy pamiętać.  

 

Radna Marta Magott- członek komisji 

Musimy się zastanowić jaki my mamy w tym cel, do czego chcemy motywować 

dyrektorów? Czy do komercjalizacji? Trzeba jasno powiedzieć jakie są zasady 

wynajmu, dla kogo ma być. Myślę, że ten temat powinien iść do Komisji Polityki 

Społecznej bo nie wszystkie placówki mają warunki do wynajmu i będzie nierówna 

sytuacja między szkołami. Widzę tu duże zagrożenie.  

 

Radna Sylwia Cisoń – członek komisji  

Szkoły nie są od zarabiania pieniędzy ale nie mówimy, żeby szkoły zarabiały, tylko 

żeby otrzymywały rekompensatę za wynajem.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji 

Dzisiaj przyszliśmy tu z pewnym pomysłem. Powinniśmy wychwycić te pułapki i 

wspólnie wypracować najlepsze rozwiązanie. Póki co zostawiamy temat otwarty.  
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Pani Justyna Dmitruk – Dyrektor Wydziału Edukacji 

Dyrektor na swoim stanowisku nie ma obowiązku wynajmu powierzchni 

użytkowych, on ma inne zadania – opiekuńcze, wychowawcze, edukacyjne. Nie 

możemy skomercjalizować szkół żeby nie było wyścigu w zarabianiu na wynajmie. 

Natomiast jeżeli chodzi o dodatek dla dyrektorów, to jednym z kryteriów dodatku 

motywacyjnego jest inicjatywa pozyskiwania środków pozabudżetowych oraz 

umiejętność ich właściwego wykorzystania na cele szkoły.   

 

 

    PUNKT 8 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 

 

Sprawy bieżące: 

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Od miesiąca nie ma subwencji oświatowej, jest dotacja. Za jakiś czas napisze 

interpelację w jakiej formule i w jakiej ilości dotacja wpływa na funkcjonowanie 

oświaty w Gdańsku, ze względu na bezpieczeństwo finansowe nie tylko 

pracowników ale również funkcjonowania samej oświaty. My nie wiemy na dzień 

dzisiejszy czy te 2 mld 100 mln, które wpisaliśmy w budżecie jako koszt utrzymania 

oświaty jest przyjęty przez Ministerstwo. Za dwa miesiące moje pytanie będzie 

takie czy za styczeń, luty i marzec wpłynęła ¼ kwoty utrzymania szkoły, albo 

zapytam ile dokładamy przez pierwszy kwartał do oświaty w Gdańsku. Nigdy 

jeszcze nie mieliśmy takiej sytuacji żebyśmy nie wiedzieli jak jesteśmy finansowani.  

 

 

Korespondencja: 

1) Od Prezydent Miasta Gdańska do Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska 

sprawozdanie za 2024 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli – 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

2) Od ZNP Oddział Gdańsk do Zastępczyni Prezydenta Miasta Gdańska p. Moniki 

Chabior w sprawie wypracowania zmian w regulaminie wynagradzania 

nauczycieli szkół – załącznik nr 12 do protokołu  

 

Pani Iwona Puchalska – KMPOiW NSZZ „Solidarność” 

Historia naszych rozmów dotycząca regulaminów wynagradzania to jest grudzień 

2022 roku. Pani dyrektor jest trzecim dyrektorem, z którym toczą się rozmowy na 

ten temat. Od grudnia 2022 roku słyszymy cały czas, że za miesiąc będzie nowy 

budżet, za pół roku bo w tej chwili jest zmiana i to jest odwlekanie naszych rozmów. 

Te same postulaty, które stanęły w grudniu 2022 roku, łącznie z kwotami, które 
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tam są przedstawione są takie same. Np. dodatek za wychowawstwo w wysokości 

300 zł brutto, nikt nie może powiedzieć, że jest to godne wynagrodzenie pracy 

nauczyciela. Nikt nie chce być wychowawcą. Każdy projekt, który państwo 

wdrażają z pieniędzy budżetu oświaty jest wykonywany rękami nauczycieli. Jedyną 

grupą, która jest zaangażowana w te wszystkie projekty i nic z tego nie ma są 

nauczyciele. Za 300 zł brutto miesięcznie żaden człowiek tego by nie robił. 

Proponowaliśmy aby była podwyżka 1% w każdym roku, byłoby już  3%, minęły 3 

lata i nadal słyszymy, że trzeba poczekać. Pani skarbnik od 2022 roku nie znalazła 

czasu dla związków zawodowych żeby z nami na ten temat porozmawiać. 

Nauczyciele w mieście Gdańsku są dyskryminowani.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji  

Wiele lat temu naraziłem się pewnej dyrektor z wydziału Urzędu Miasta kiedy nie 

pojawiała się na posiedzeniach komisji merytorycznej. Jako radny domagałem się 

służebnej roli zarządu miasta Gdańska w stosunku do merytorycznych komisji 

Rady Miasta Gdańska. My jesteśmy ich radą nadzorczą i nie prosimy a żądamy ich 

obecności. Sytuacja jest poważna w kwestii oświatowej, nikt nie jest w stanie mi 

powiedzieć skąd się bierze kasa na oświatę. Dlatego mój wniosek, aby na kolejne 

posiedzenie Komisji zaprosić panią skarbnik, aby odpowiedziała nam na te 

wszystkie pytania.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Przewodniczący Komisji Edukacji  

Zwrócę się do Pani Skarbnik, aby przyszła na najbliższe posiedzenie Komisji 

Edukacji ale nie będzie to żądanie, bo tak nie potrafię, tylko zaproszenie.  

 

Nie było więcej spraw bieżących i korespondencji. Przewodniczący komisji podziękował 

wszystkim za uczestnictwo i zamknął obrady komisji.  

 

Godz. 17:05.  

 

       Przewodniczący Komisji Edukacji  

        Rady Miasta Gdańska 

 

         Andrzej Kowalczys 

 
Protokołowała:  

Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska 

  

 


